
    
 

MOTIE VREEMD BIOMASSACENTRALES 
 
De raad van de gemeente Waddinxveen in vergadering bijeen op woensdag 19 september 2018, sprekend 
over de memo aan de raad n.a.v. de biomassacentrales, 
 
CONSTATERENDE DAT 
 

 Er veel maatschappelijke onrust is ontstaan over de beoogde plannen voor de bouw van drie 
biomassacentrales; 

 De onrust zich vooral concentreert rond het cumulatieve effect van de drie centrales, de gevolgen 
voor het aantal verkeersbewegingen en de volksgezondheid; 

 Diverse recente publicaties beschikbaar zijn, o.a. van het RIVM, over de schadelijke invloed van 
fijnstof op de volksgezondheid; 

 
OVERWEGENDE DAT 

 De noodzaak voor het uitvoeren van een MER hoogstnoodzakelijk lijkt te worden, nu er sprake is van 
een cumulatief effect van bijna 45 megawatt; 

 In het bestemmingsplan van Glasparel+ maximale emissiewaarden zijn opgenomen; 
 

VERZOEKT HET COLLEGE 

 De juridische mogelijkheden te onderzoeken om alsnog een MER te laten uitvoeren, vanwege de 
opeenstapeling van drie biomassacentrales; 

 Indien dit niet mogelijk blijkt, een voorstel te doen voor een milieu gebiedsonderzoek dat inzage 
geeft in de problematiek; 

 Te onderzoeken of de maximale emissie van fijnstof van de reeds eerder vergunde 
bedrijfsactiviteiten en de nieuwe biomassacentrales cumulatief hoger ligt dan de maximaal 
toegestane emissiewaarden aan fijnstof in het bestemmingsplan; 

 Pas in te stemmen met het advies van de ODMH voor verlening van de vergunning als het resultaat 
van bovengenoemde onderzoeken bekend is; 

 Al het mogelijke in het werk te stellen om toezicht en handhaving op de uitstoot van de beoogde 
biomassacentrales te versterken; 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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